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بچه ها مخالف ازدواج عمو پورنگ 

چنــد روز قبــل شــایعه ازدواج داریوش 
فرضیایی با یک دختر هندی فضای مجازی را 
پر کرده بود، البته او این خبر را تکذیب کرد، اما 
حالا اگر حتی خودش هم بخواهد بچه هایی 
که سال هاســت او را به عنــوان عمو پورنگ 
می شناسند، راضی به ازدواج او نمی شوند. او 
در برنامه »تب تاب« که سه شنبه شب از شبکه 
دو سیما پخش شــد، درباره واکنش بچه ها 
به شــایعه ازدواج خود و ازدواج با یک دختر 
هندی گفت: »بیشتر بچه ها پیام می دهند که 
عمو ازدواج نکنید، عموی ما را از ما می گیرند. 
البته یک موضوع شخصی است، اما درنهایت 

می گویم آپشن هایی که می خواهم ندارد.«

داد
روی

شهروند| استقلال در اولین بازی خود در لیگ قهرمانان 
آسیا سه بر صفر به الدحیل باخت و حالا باید علت های این 
شکست و شروع بد را کالبدشکافی کرد. برای شروع باید 
یک جمله معروف کی روش را که همواره روی آن تأکید 
داشــت، یادآوری کنیم. »این جزییات است که فوتبال را 
می سازد« بی توجهی استقلال به جزییات مختلف فوتبال 
باعث شده که عملکرد تیم آن طور که باید، با وجود مخارج 
بسیار باب میل هواداران نباشــد. در ادامه به نکاتی درباره 

شکست سنگین استقلال اشاره شده است:  
1- تاثیر اتفاقات عجیب قبل از بازی: استقلالی ها 
می دانستند که باید در لیگ قهرمانان با تیم های الدحیل، 
الهلال و العین رقابت کنند، آن هــم در آب و هوای گرم و 
ارتفاع پست امارات و قطر! اما شفر اردوی تیمش در قطر را 
لغو کرد و با دو روز تأخیر در نیم فصل در آب و هوای سرد 
آنتالیا برگزار کرد. بعد از آن بارش باران چند روز تمرینات را 
با مشکل مواجه کرد و سپس اعتصاب بازیکنان! تأثیر بد آن 

اتفاقات را امروز در عملکرد استقلال می بینیم!
2- آنالیز بی  آنالیز: این روزها آنالیزور نقش بســیار 
مهمی در عملکرد کادرهای فنــی تیم های فوتبال دارد، 
اما شاید جالب باشد که بدانید باشگاه استقلال به خاطر 
کاهش هزینه ها با هماهنگی وینفرد شفر تصمیم گرفت 
آنالیزور خود را به قطر نبرد. اگر خانبان آنالیزور استقلال را 
به دوحه می بردند، شاید می توانست ایرادهای فنی ساختار 

استقلال را در زمان مناسب به شفر منتقل کند.
3- دردســر دوباره اشتباه چشمی: اشتباهی که 
روزبه چشمی  ســال قبل در بازی مقابل السد در دوحه 
انجام داد، در بازی سه شنبه شب مقابل الدحیل هم برای 
آبی پوشان گران تمام شد. فصل قبل چشمی به خاطر یک 
اشتباه بچگانه مقابل السد از زمین اخراج شد و آرزوهای 
اســتقلال بر باد رفت. محرومیت چشمی اما در بازی این 

فصل با الدحیل اعمال شد و باز هم به تیم ضرر زد.
4- متکی به ستاره ها: شفر با تجربیاتی که داشت، 
می توانست اســتقلال را با یک نظم تاکتیکی متکی به 
عملکرد تیمی کند اما مربی آلمانی در این راه ضعیف عمل 

کرده است. او به جای ساختن تیمی با روحیه،  به یک باره به 
ولخرجی مالی روی آورد و تصمیم گرفت با خرید بازیکنان 
مختلف در نقل و انتقالات تیمش را به موفقیت برساند و 

متکی به ستاره ها باشد.
5- به هم ریختــن تمرکز رحمتــی: رحمتی 
ممنوع الخروج بود و هیچ کدام از مدیران باشــگاه و خود 
این بازیکن به فکر این مسأله نبودند و همین اتفاق باعث 
شد رحمتی را در بازی با الدحیل بدون تمرکز ببینیم. روی 
صحنه گل اول الدحیل رحمتی هیچ تفاوتی با یک تماشاگر 
نداشت و در خروج از دروازه مثل همیشه ضعیف عمل کرد. 
اشتباه رحمتی در گل دوم بدتر توی چشم زد. او به جای 
این که با تکل توپ را از جلوی پای یوسف العربی دور کند،  
در دفع اشــتباه کرد تا بازیکن الدحیل دروازه خالی را باز 

کند.
6- اشتباهات متعدد در خط دفاع: هرچند خط 
دفاعی اســتقلال در لیگ برتر نســبت به سال های قبل 
عملکرد بهتری داشته، اما آنها در آسیا بشدت بد کار کردند 
و دوباره سه گل خوردند! ناهماهنگی در ساختار دفاعی در 
طول 90دقیقه کاملا مشهود بود و محمد دانشگر هم در 
روزی که غیبت روزبه چشمی کار آبی پوشان را مشکل تر 
کرده بود،  پراشتباه ظاهر شد. در گل اول الدحیل دانشگر 

مامور مهار بن عطیه بود اما مدافع سابق یوونتوس خیلی 
راحت و بدون مزاحم از پشت سر او آمد و توپ را تبدیل به 
گل کرد. روی گل دوم هم دانشگر که مامور مهار یوسف 
العربی بود، به شــکل عجیبی لیز خورد تا این مهاجم با 
رحمتی تک به تک شــود. گل سوم، شاهکار مشترکی از 
همه مدافعان استقلال بود اما اشتباه دانشگر به خاطر تکل 
غیراصولی که روی پای عفیف زد، فاحش تر بود. با این تکل 
پســت او خالی ماند و خیلی راحت گل سوم با پاسی که 

عفیف به پشت سر دانشگر انداخت، به ثمر رسید.
7- پاشیدگی با گل اول: استقلال تیم بی تجربه ای 
در آسیا نیست، ولی اگر صحبت های کارشناسان را دنبال 
کرده باشید، همه آنها تأکید دارند که تیم شفر در 56دقیقه 
اول با تمرکز و نظم بهتری بازی کرد، منتهی دریافت یک 
گل باعث شد تا آبی پوشــان، ریتم خوب خود را از دست 
بدهند و بازی به بدترین شکل برای استقلالی ها پیش برود. 
8- فقط پاتوسی و دیگر هیچ: استقلال بازیکن زیاد 
دارد اما توازن در خطوط سه گانه آنها دیده نمی شود. به جز 
پاتوسی و تا حدودی منشا بقیه خریدهای تیم در این فصل 
درخشش آن چنانی در ترکیب نداشتند و اگر در بعد هجومی 
خوب بازیکن خریدند اما همه قبول دارند که در زمینه خط 

دفاعی قدرت استقلال مثل خط میانی و حمله نیست.

8 نکته از شکست شوک آور استقلال در قطر
 تیم شفر در یک بزنگاه مهم قافیه را بدجوری باخت

 غیبت چشمی و ممنوع الخروجی رحمتی در کنار نمایش ضعیف، مقدمات یک ناکامی را پدید آورد

اتهام تازه علیه برنده باش و توضیح مسئول سوالات برنامه که می گوید رضایت ها جلب شده

رفقا کلیپ پلیسی نسازید!
امیر خادم آمد، حیدری و دبیر هم می آیند

سورپرایز انتخابات کشتی کیست؟

شهروند| ماجرای انتخابات فدراسیون کشتی با شروع 
ثبت نام از نامزدهای انتخاباتی پیچیده تــر و داغ تر از قبل 
 پیش می رود. در 4 ماه اخیر که رســول خادم رسما از بدنه 
فدراسیون جدا شد و بنی تمیم به عنوان سرپرست جای  او را 
گرفت، گمانه زنی های زیادی پیرامون حضور رئیس جدید 
انجام شد. حتی برخی از نامزدها قبل از ثبت نام  کار رایزنی و 
لابی با اعضای مجمع برای اخذ رأی را آغاز کردند و حالا باید 

منتظر باشیم تا رسما از چهره همه  نامزدها رونمایی شود.  
امیر خادم شاگرد اول شد

امیررضا خادم که در یک ماه اخیر شایعه حضورش در 
انتخابات خیلی جدی تر از قبل به گوش می رسید، چند 
روز  قبل از وزارت ورزش جدا شد و به وزارت کار کوچ کرد 
تا برخی تصور کنند او قید حضور در فدراســیون کشتی 
را  زده اســت. با این حال دیروز در نخستین دقایق شروع 
ثبت نام از نامزدهای ریاست فدراسیون کشتی، امیر خادم 
در  فدراسیون حاضر شد و ثبت نام خود را نهایی کرد. برادر 
رئیس پیشین فدراسیون که خودش هم در دهه 80  سابقه 
ریاست بر کشــتی را دارد، قطعا یکی از گزینه های اصلی 
در انتخابات پیش رو خواهد بود. برخی انتقادات به  او وارد 
شده بود که از پست معاونت پارلمانی و امور استان ها در 
وزارت ورزش استفاده ابزاری کرده و در جریان  سفرهای 
استانی برای انتخابات فدراسیون کشــتی رایزنی کرده 
که البته خودش هیچ وقت این موضوع را تأیید  نکرد، اما 
استعفایش از وزارتخانه شاید برای پایان دادن به همین 

حرف و حدیث ها بود.  
حیدری، دبیر، بنی تمیم و... 

قطعا در روزهای آینده شاهد حضور چهره های نامدار 
دیگری از جامعه کشــتی در انتخابات خواهیم بود. این 
طور که  پیداست علیرضا حیدری و علیرضا دبیر تصمیم 
قطعی خود را برای حضــور در انتخابات گرفته اند. حتی 
دبیر در  ماه های اخیر در برخی از شهرستان ها حاضر شده 
و با روسای هیأت های استانی هم به رایزنی پرداخته است. 
 علیرضا حیدری نیز بارها در مصاحبه های خود اعلام کرده 
احساس مسئولیت می کند و می خواهد وارد گود شود.  فرد 
دیگری که تصمیم قطعی خود را برای حضور در انتخابات 
گرفته، حمید بنی تمیم، سرپرست فعلی فدراسیون  است 
که در دوران ریاست رســول خادم به عنوان نایب رئیس 
و دبیر فدراسیون فعالیت می کرد. او نیز به واسطه  ارتباط 
نزدیک با رسول خادم امیدوار است رأی هیأت های استانی 
را در انتخابات داشته باشد. با وجود حضور این  چهره های 
مطرح، شــایعه ای نیز مطرح شــده که یک فرد خارج از 
کشتی می خواهد با حمایت وزارت ورزش وارد  انتخابات 
شود. باید نشست و دید که چه اتفاقاتی برای ورزش اول 

کشور در راه است.  

هیجان انگیز

جمشید مشایخی در یک برنامه تلویزیونی درباره زندگی و نحوه مرگ غلامرضا تختی نکاتی را مطرح کرده است. 
او می گوید:  »تختی با زنی ازدواج کرد که از طبقه خودش نبود و همیشه او را در مجالس مختلف مسخره می کرد! لذا 
تختی اگر با او زندگی  می کرد تختی نبود؛ اگر طلاق می داد هم تختی نبود؛ تنها اگر خودش را می کشت تختی بود . 
 علی حاتمی که می خواست داستان جهان  پهلوان تختی را بسازد،  گفتم تو نمی توانی بسازی. چون اکثریتی او را قبول 
نمی کنند. گفت 48 ساعت به من وقت بده. بعد برگشت  گفت تختی با دوبنده سیاه، با تختی با دوبنده سفید کشتی 
می گیرند. سیاه سفید را ضربه فنی می کند. بغلش کردم و ماچش کردم و گفتم  این درسته. با صراحت معتقدم او 

خودکشی کرده است .  « 

صراحت مشایخی 
 درباره
نحوه مرگ تختی  

ره
چه

همه علیه گلزار
وقتی غوغای تقلب در رأی گیری جام جم هیاهو به پا کرد؛ محمدرضا گلزار و برنامه اش بدل شدند به 
سیبل تمام آنهایی که عادل را  در موضع مظلوم نشانده و حمایت از او را بهانه ای کرده بودند برای حمله 
به صداوسیما که در این سال ها البته جایی برای دفاع  باقی نگذاشته. همان زمان نوشتم که »باید مواظب 
باشیم آدرس را اشتباه نرویم و به جای صداوسیما، گلزار و برنده باش را زیر سوال  نبریم. چون اگر قرار بر 
انحصار و رشد در شرایط گلخانه ای و بی رقیب باشد، برنده باش و نود هر دو از انحصار حاکم بر  تلویزیون 
سود برده اند و به قول قدیمی ترها هر دو سر و ته یک کرباسند«. اما حالا به نظر می رسد این اتفاق نیفتاده 
و همه افتاده اند به جان گلزار بیچاره. حتی رسانه ای چون فارس هم که تا دیروز مدافع مدیر شبکه سه و 

دشمن عادل فردوسی پور بود، حالا علم مخالفت با برنده باش را بلند کرده.
برنده نباش! 

دیروز درحالی که رسانه ها همچنان داشتند ماجرای تقلب در رأی گیری جام جم را دنبال می کردند، 
فارس در پی انتشار ویدیویی بود  که می توانست در فضای مجازی غوغا به پا کند. همزمان با پیگیری خبر 
شکایت تلویزیون از پلیس فتا توسط رسانه ها  در پی  اعلام وزیر ارتباطات مبنی بر این که خبری از هک 
شدن سرورها نیست و معرفی شرکتی به نام آیکان که اپلیکیشن چلچله را دارد  به عنوان مقصر اصلی این 
تقلب، فارس داشت از زیر زبان چند نفر از شرکت کنندگان برنامه حرف می کشید تا برنده باش  را رسوا 
 کند. همزمان با تلاش برنده باشی ها برای تبرئه خودشان با اعلام این که »این وصله ها به ما نمی چسبد« و 
»اتفاقا در این پروسه ما  بیشترین آسیب را دیدیم« فارس داشت گزارشی تنظیم می کرد درباره »فروش 
سؤالات مسابقه و درآمد کلان از این راه«. همزمان با  کشف این واقعیت عجیب که »شرکت مقصر یعنی 
آیکان همان شرکتی است که با ســامانه هواداری ۳۰۹۰ و ۹۰۹۰ در فوتبال و  تلویزیون شناخته شده 
است«، فارس داشت از »تعهد گرفتن از شرکت کنندگان برنده باش برای رسانه ای نکردن اتفاقات درون 

 برنامه« می نوشت.   ... و بالاخره تیر آخر به سوی برنده باش شلیک شد. 
تیر آخر

دیروز ۴ نفر از دانشــجویان دانشگاه صنعتی شــریف پای میکروفن خبرگزاری فارس نشستند و از 
اشتباه های سوالات برنامه برنده باش، تفاوت گزینه های مسابقه هنگام ضبط و روی آنتن، فروش سؤالات 
مسابقه و تعهد گرفتن از شرکت کنندگان برای رسانه ای  نکردن اتفاقات درون برنامه گفتند.  یکی از این 
چهار دانشــجو البته موضوع جالب تری گفت. به گفته این دانشجو در مسابقه پرسشی مبنی بر این که 
»دروازه بان چنــد  ثانیه می تواند توپ را نگه دارد« مطرح شــد که جوابش ۶ ثانیه اســت، اما در چهار 
پاسخی که به نمایش درآمد، گزینه ۶ ثانیه وجود  نداشت: »ما متوجه موضوع شدیم اما سکوت کردیم. 
شرکت کننده عدد ۵ را با فرض این که نزدیک ترین عدد به گزینه ۶ است،  انتخاب کرد، اما چون اشتباه بود، 
از دور مسابقات حذف شد. پس از پایان ضبط، اعتراض خود را اعلام کردیم. اما گفتند همان موقع  باید 
اعلام می کردید.« ادامه ماجرا جالب تر است: »روزی که مسابقه پخش شد، پاسخ صحیح ادیت و تصحیح 
شد و همان گزینه ۶ ثانیه را مخاطبان دیدند.  آن چیزی که روی آنتن رفت، دوباره تدوین شده بود. این 

یک سوءاستفاده مبتدیانه بود و از طریق صحنه آهسته کاملا می توان  متوجه شد که یک برچسب روی 
۴ ثانیه می زنند و آن را تبدیل می کنند به ۶ ثانیه.«   این دانشجوها البته انتقادات دیگری هم دارند. ازجمله 
این که »اپلیکیشن برنامه پر است از سوالاتی چون فلان سلبریتی چه رنگی  را دوست ندارد« و البته این که 
»درآمد عجیب وغریبی از این مسابقه دارند و ما برای حضور در تلویزیون حدود ۳ میلیون تومان  برای خرید 
ســوال هزینه کردیم« و نیز این که »اگر بلافاصله موضوع را رسانه ای نکردیم، دلیلش این بود که ما را از 

تعهدی که  قبل از برنامه داده بودیم، می ترساندند«.
پاسخ برنده باش

اینها اتهامات سنگینی  اســت که به برنده باش وارد آمده، به خصوص ادعای تغییر پاسخ ها در پخش 
تلویزیونی که باعث می شود  اعتماد مخاطب به مسابقه از بین برود.

در شــرایطی که محمدرضا گلزار، تهیه کننده یا حتی روابط عمومی برنده باش پاسخگوی خبرنگار 
»شهروند« نبودند، امیر ابیلی مسئول  سوالات مسابقه برنده باش تنها کسی بود که تلاش کرد تا حدی 
شفاف سازی کند. او نه تنها با این ادعاها  که »رضایت شرکت کننده  متضرر جلب شده بود. حالا این که 
چرا انتریک شدن و این که چرا رفقا با ذوق و شوق ازشون کلیپ پلیسی می سازن، بماند« توپ را  در زمین 
حریف انداخت و سعی کرد پاسخی مستدل هم در آســتین داشته باشد: »در 50 قسمت پخش شده 
تاکنون بیشتر از 1500 سوال  خوانده شــده. حالا با وجود این حجم از سوال وجود یک یا دو غلط یعنی 

نزدیک به صفر درصد )0.2درصد خطا( و این درصد خطا  از کنکور یا کتاب های کنکوری کمتر است.«
و جمله آخر:  »گزارش نویسان واقعا معتقدند که عوامل برنامه بعد از متوجه شدن از اشتباه در سوال باید 

می گذاشتند سوال با پاسخ  اشتباه بره رو آنتن تا متهم به دستکاری نشن؟« 

پولاد امین| تا همین چند هفته پیش، در بین تمام برنامه های صداوســیما، 
برنده باش یک برنده تمام معنا بود. برنامه ای با جوایز  میلیونی و با یک مجری 
سوپراستار که بی تردید توانسته بود دور را از دیگر برنامه ها گرفته و بر تخت 

صدارت تلویزیون تکیه  بزند. اما ورق خیلی زود برگشــت و برنده باش در یک 
چشم به هم زدن تبدیل شد به مثال مجسم شکست. اتفاقی که شاید  بتوان گفت 

که خود برنامه و سازندگانش در آن  چندان دخالتی نداشتند.
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در هر یک از اتاق های منزل 
یا محل کار مکان های امن 
را تعیین کنید. این مکان 

می تواند زیر یک میز محکم، 
یا کنار دیوار داخلی به دور از 

پنجره باشد.

صدور مجوز بوکس با حجاب اسلامی
اعضای هیأت اجرایی اتحادیه جهانی بوکس در نشســتی 
که ماه گذشته در استانبول داشتند، تصمیم گرفتند که زنان 
بوکسور از این پس در مسابقات بین المللی طبق اعلام اتحادیه 
جهانی بوکس با حجاب شــرکت کنند. این تصمیم به خاطر 
دلایل مذهبی و با تغییر یونیفرم ورزشکاران اتخاذ شده است. 
به دنبال تغییرات ایجادشده در حجاب، اتحادیه جهانی بوکس 
اجازه حضور در مســابقات را به زنان مســلمان داد. تصویب 
حجاب برای بوکس زنان خبر خوبی برای بوکس ایران اســت 
که مدت هاست برای راه اندازی بوکس زنان تلاش می کند و با 
تصویب پوشش زنان مسلمان مسیر پیش رو هموار خواهد شد.

خبر

اســدزاده:  داریوش 
»پیشنهادات همیشه بوده و 
هنوز هم برای بازی به من 
پیشنهاد می شــود، اما با 
توجه به شرایط جسمانی 
نمی توانم و ترجیــح می دهم که ســر کار نروم. 
95 سال از خدا عمر گرفته ام و نزدیک به 70 سال آن 
را مشغول بازیگری بوده ام. به نظرم دیگر بازیگری 
برای من بس است، زیرا شــوق چندانی هم برای 
بازگشت جلوی دوربین ندارم و این طور که بگویم 

ناراحتم، چون اصلا دلتنگ بازیگری نیستم.«

داورزنی:  محمدرضا 
»تبصره 65 ســال سن و 
35 سال خدمت در قانون 
جدید مجلــس کلا حذف 
شده است. بهتر است این 
موضوع را از مسئولان سوال کنید. افراد می توانند تا 
65 سال کار کنند به خصوص این که دارای مدرک 
کارشناسی یا بالاتر باشند، مگر این که درخواست 
بازنشســتگی کنند. همه در برابر قانون تمکین 
می کنیم و این مسئولیت ها فرصتی برای خدمت 
اســت. درنهایت اعضای مجمع هر فدراســیون 
هســتند که باید به افراد رأی دهند که آیا این فرد 
توانایی این مسئولیت را دارد یا نه. مجمع، تشخیص 

می دهد کدام فرد اصلح تر است.«

هانیه توسلی: »هیچگاه 
علاقــه جدی به فلســفه 
نداشتم اما می دانم که این 
و  ادبیــات  بــه  حــوزه 
روانشناسی ربط دارد، ضمن 
این که به  هرحال فیلسوف متفکر جذاب است، چون 
جهــان را با تفکر خود تفســیر می کند و نگاهش 
می تواند عمیق باشد. این روزها هویت آدم ها با عدم 
واقعیت آمیخته شده، گویا همه چیز غلوآمیز است 
درحالی  که من فکر می کنم اصلا جهان مادی وجود 

ندارد و در واقع سایه ای از واقعیت است.«

رضا مهاجری: »کسانی 
که برخی حرف ها را مطرح 
می کنند، شناختی از ما و 
عقاید ما ندارند. زمانی که 
کارم را از شیرین فراز شروع 
کنم، در ابتدا وضع خوبی نداشت، اما کم کم شرایط 
بهتری پیدا کــرد. زمانی که فیــروز کریمی در 
استقلال اهواز حضور داشت، نتیجه خوبی کسب 
می کرد و یادم هســت وقتی با شــیرین فراز برابر 
استقلال اهواز بازی کردیم، درشرایطی که نتیجه 
مهم نبود، با تمام وجود بازی کردیم. شهری که این 
قدمت را دارد، نیازی به این حرف ها نیست و اجازه 
نمی دهد این چیزهــا وارد شــود. نمی دانم چرا 
یکسری دوستان به خودشــان اجازه می دهند به 
خاطر مشترک بودن دوتیم، یک سری بحث ها را 
مطرح کنند. نمی توانم اعتقاد قلبی ام را کتمان کنم 
و دوست دارم تراکتورسازی قهرمان این فصل شود 
و پدیده هم سهمیه لیگ را بگیرد، پدیده ای که سه 

فصل سخت را با آن طی کردم.«
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